
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 7. april 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 192
Vil ministeren redegøre for de økonomiske omkostninger staten har haft i forbindelse med 
støtte til landets Superliga-stadion, fordelt på de enkelte stadioner? Der henvises til artik-
len »Kulturordførere åbner for statslig støtte til større Parken«, dr.dk den 16. september 
2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Nick Zimmermann 
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på nick.zimmermann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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